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	جنيف، 12 فبراير 2010



	المرجع:
	TSB Circular 92
TSB Workshops/P.R.
	-
إلى إدارات الدول الأعضاء في الاتحاد؛
-
إلى أعضاء قطاع تقييس الاتصالات؛

-
إلى المنتسبين إلى قطاع تقييس الاتصالات؛



	الهاتف:
الفاكس:
البريد الإلكتروني:
	
+41 22 730 5235
+41 22 730 5853
tsbworkshops@itu.int
	نسخة إلى:

-
رؤساء لجان الدراسات في قطاع تقييس الاتصالات ونوابهم؛
-
مدير مكتب تنمية الاتصالات؛
-
مدير مكتب الاتصالات الراديوية


الموضوع:
ورشة عمل الاتحاد بشأن "تكنولوجيات المعلومات والاتصالات: إنشاء مدينة المستقبل المراعية للبيئة"
معرض شنغهاي العالمي2010- – جناح الأمم المتحدة – شنغهاي، الصين، 14 مايو 2010
حضرات السادة والسيدات،

تحية طيبة وبعد،

1
أود أن أعلمكم بأن الاتحاد الدولي للاتصالات ينظم في إطار معرض شنغهاي العالمي لعام 2010، في جناح الأمم المتحدة، ورشة عمل بعنوان "تكنولوجيات المعلومات والاتصالات: إنشاء مدينة المستقبل المراعية للبيئة"، وترمي هذه الورشة أساساً إلى استقطاب رؤى الطلبة بشأن دور تكنولوجيا المعلومات والاتصالات في تحقيق الاستدامة الحضرية.
وستفتتح ورشة العمل في الساعة 09:00. وستعرض معلومات تفصيلية عن قاعة اجتماع ورشة العمل عند مداخل الجناح.

ستجري المناقشات باللغتين الإنكليزية والصينية.
2
يعمل الاتحاد على جبهات كثيرة لتعزيز استعمال تكنولوجيا المعلومات المراعية للبيئة التي تؤدي دوراً هاماً في تحقيق الاستدامة الحضرية من أجل الحد من انبعاث غازات الاحتباس الحراري. وتشمل أنشطة الاتحاد مجموعة واسعة من الأنشطة لهذا الغرض بدءاً من المباني الذكية والشبكات الذكية من أجل زيادة كفاءة استعمال الطاقة، إلى أنظمة النقل الذكية لحل مشكلة
 حركة السير في مدننا والأنظمة متعددة الوسائط لعقد مؤتمرات عن بعد وتكنولوجيات العمل عن بعد التي من شأنها تقليل الحاجة إلى السفر.

3
وورشة العمل بشأن "تكنولوجيات المعلومات والاتصالات: إنشاء مدينة المستقبل المراعية للبيئة" هو حدث ينظم في إطار الأنشطة متعددة الجوانب للاتحاد، وهو مفتوح أمام الدول الأعضاء وغير الأعضاء في الاتحاد، وزوار المعرض، والطلبة، والخبراء والمسؤولين رفيعي المستوى من دوائر الصناعة. والغرض من ورشة العمل تعزيز الحوار بين الأكاديميين والخبراء الذين يعملون في مجال تقييس معايير تكنولوجيا المعلومات والاتصالات وتدعو ورشة العمل إلى المساهمة بعروض أكاديمية تقدم نهجاً مبتكرة للتصدي لهذا التحدي.
وقد صدرت دعوة إلى عرض ملخصات وترد في الملحق 1 بهذه الرسالة المعممة بالإضافة إلى مشروع البرنامج.

4
باب المشاركة في الحدث وعرض الملخصات مفتوح أمام الدول الأعضاء في الاتحاد وأعضاء القطاعات والمنتسبين وأمام أي شخص من أي بلد عضو في الاتحاد يرغب في المساهمة في العمل. ويشمل ذلك أيضاً الأفراد الأعضاء في المنظمات الدولية والإقليمية والوطنية. بما في ذلك الأوساط الأكاديمية ومنظمات البحث والتطوير. والمشاركة في ورشة العمل مجانية. وستمنح مكافأة مالية قدرها 10 000 دولار لأفضل ثلاثة عروض؛ ولن تقدم أي منح.

5
ويرجى من الذين سيعرضون ملخصات تقديم ملخصات أصلية باللغة الإنكليزية فقط بحلول 15 مارس 2010. ونحث جميع أعضاء الاتحاد على تعميم هذه الدعوة لعرض ملخصات على أوسع نطاق ممكن لكي تبلغ على وجه الخصوص الطلبة والأساتذة والباحثين في بلدانهم.

6
وستتاح أحدث المعلومات بشأن هذا الحدث ومعلومات عملية بشأن مكان ورشة العمل ومعلومات عن الفنادق في العنوان التالي: http://www.itu.int/ITU-T/worksem/ict-green/index.html.
7
ويرجى ملاحظة أن التسجيل المسبق للمشاركين في اجتماعات قطاع تقييس الاتصالات يجري على الخط وأن شارات الدخول هي تلك المستصدرة للمعرض 2010. ولتمكين مكتب تقييس الاتصالات من اتخاذ الترتيبات المتعلقة بتنظيم ورشة العمل، سأكون ممتناً لو تفضلتم بالتسجيل في أقرب وقت ممكن ولكن في موعد أقصاه 30 أبريل 2010 وذلك عن طريق الاستمارة المتاحة على الخط http://www.itu.int/ITU-T/worksem/ict-green/index.html في الموقع الإلكتروني للحدث.

8
ونود أن نذكركم بأن على مواطني بعض البلدان الحصول على تأشيرة للدخول إلى الصين وقضاء بعض الوقت فيها. وفي هذه الحالة، يجب طلب التأشيرة والحصول عليها من المكتب (السفارة أو القنصلية) الذي يمثل الصين في بلدكم، أو من أقرب مكتب من بلد المغادرة في حالة عدم وجود مثل هذا المكتب في بلدكم. ويرجى من المشاركين الذين يحتاجون لدعم من البلد المضيف للحصول على تأشيرة الدخول، الاطلاع على المعلومات ذات الصلة في الموقع الإلكتروني للحدث.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام.

مالكولم جونسون
مدير مكتب تقييس الاتصالات

الملحقات: 1

ANNEX 1
(TSB Circular 92)

ITU Workshop on “ICTs: Building the Green City of the Future,”





14 May 2010


EXPO-2010, UN Pavilion, Shanghai, China
CALL FOR ABSTRACTS

The theme of the Shanghai World Expo 2010 is: "Better City, Better Life" signifying the common wish of humankind for better living standards in future urban environments. Through different sub-themes, Expo 2010 will create blueprints for future cities and harmonious urban life styles, providing an extraordinary educational and entertaining platform for visitors of all nationalities.

ITU is working on many fronts to foster the use of green ICTs to reduce green house gases. 

ICTs have an important role in urban sustainability. Smart buildings, smart grids to create greater energy efficiency, intelligent transport systems that can get our cities moving again, multimedia remote conferencing systems and teleworking technologies that will reduce travel.

Within the framework of the Shanghai World Expo 2010, ITU is organizing, in the UN Pavilion dedicated to "One Earth, One UN", a workshop entitled “ICTs: Building the green city of the future”, to be held on 14  May 2010, and aimed at capturing student visions of ICTs role in providing for urban sustainability.

The workshop is calling for original academic presentations offering innovative approaches addressing this challenge and a prize fund totaling $10,000 will be awarded to the three best presentations. 

Objectives 

ICTs: Building the green city of the future workshop is an event organized within the framework of ITU Kaleidoscope activities, open to members and non members of ITU, general visitors of the Expo, students, experts and high level industry officials. 

This workshop aims at increasing the dialogue between academia and experts working on the standardization of ICTs. 

Submissions are encouraged by all, but especially young people, students, researchers and professors from universities and research institutions. They can cover any topic along these broad guidelines but should reflect the sessions listed below.

Abstracts topics guidelines
Authors are encouraged to submit abstracts with reference to the following topics provided as guidelines: 

· Session 1 (9:30-11:00): ICTS and the reduction of emissions: Reducing the carbon footprint of the ICT sector and using ICTs to reduce GHG emissions in other sectors:  smart buildings, smart girds, future networks, recycling and e-waste.
· Session 2 (11:15-12:45): Universities and in R&D: ICTs and Smart Cities: wired and wireless services to citizens, e-health and e-government, e-commerce, entertainment, sensors.

· Session 3 (14:00 – 15:30): Car in town: Intelligent Transport Systems: using ICTs to green the transport industry; C2C communications, traffic management, smart fuels, privacy.

· Session 4 (17:00 – 18:00): Climate Change: The Session is aimed at highlighting key climate change issues and how ICTs can be re-thought to improve life conditions of human beings, promoting safe environment and identify new strategies to adapt to and mitigate climate change.
Deadline for submission of abstracts 

Authors wishing to submit a proposal for a presentation should submit a one-page abstract, in English only, including the title of the presentation, the author’s full name, affiliation, a short biography, address, telephone and e-mail, to tsbworkshops@itu.int by 15 March 2010. 

Acceptance Notification
Authors will be notified of the acceptance of their papers by 10 April 2010. The accepted presentations shall be submitted by 30 April 2010. 

Sponsorship

Sponsorship packages are available. We look for sponsors (platinum, gold, silver) to organize various activities, including a $10.000 prize fund for the three best papers. For other details please see the event web site here or contact tsbworkshops@itu.int.

Details

For other details and updates on the event’s program, including information to participants, please refer to the web site of the event.

________________
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